
 

 

Dagsorden/Referat Skolebestyrelsesmøde på Firehøjeskolen   
Dato: 13. juni 2024  

Tid: kl. 17.00 – 19.30  

Sted: Personalerummet Firehøjeskolen 

Afbud til 

møde: Afbud 

til mad:  

Ordstyrer:  

Referent: 

Mødedeltagere: Mads T, Ida, Søren, Gitte, Josefine, Mads L, Anette, Birgitte S, Mette M 

Louise, Elevrådet  

Mads Thomsen  

Karsten Bording 

 Dagsordenspunkt  Referat 
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PKT, Ansv., Tid      

Pkt. 1 MM  

Kl. 17.00 

Sang ‘Danmark nu blunder den lyse nat’     

Pkt. 2 IGL  

Kl. 17.05 

Elevrådet siden sidst, herunder BS evaluering.  BS giver et referat fra elevrådet. 

Elevrådet er gået i dialog med 

Udskolingen om deres hverdag omkring 

mad/brugsen. Dialog betaler sig, for de 

finder løsninger. 

Arbejdsdagene var gode men de skal 

nok holdes udenfor skoletiden. 

De har et forslag om at få en elev-uge 

uden regler i det kommende skoleår. 

  X 



De ønsker flere projekt-uger med 

elevbestemmelse. 

De ønsker også en pyjamas-dag. 

Elev-repræsentanterne synes det er 

godt at være med i Skole-bestyrelse og 

at blive tage alvorlig, dog kan møderne 

være lange med mange punkter. 

Vi vil i bestyrelsen arbejde på at tilrette 

dagsorden så elevrådet deltager, spiser 

mad og siger tak for i aften. 

Nye voksne i elevrådet bliver Mads H 

og Pia K. 

Tak fra Skolebestyrelsen til eleverne for 

deres store arbejde. 

Pkt. 3 IGL/MT  

Kl. 17.20 

Evaluering forældrearbejdsdag 6. juni  - Indskolingen stille og roligt dagen 

derpå, men gode ændringer 

- Mange elever så hurtigt forandringerne 

- Stor succes med palle-banen 

- utrolig god opbakning fra forældre og 

unge mennesker 

- der er forældre som gerne snarest vil 

lave ”leg på streg” 

- Der var en rigtig god stemning 

- Vi kunne lave en tradition, hvor en 

arbejdsdag og lærernes oprydningsdag 

er den samme, midt i juni(ledelsen 

finder en dato og melder ud) 

 

Det var desværre et skraldehjørne i en 

klasse, hvilket ikke var okay for bestyrelsen. 

Vi skal hjælpe eleverne. 

Der blev desværre også i udemiljøet opdaget 

et eller flere skraldehjørner. 

 

Evaluering: næste gang skal vi have Rene 

mere med i planlægningen. 
Dejligt at HELE ledelsen var med. 

  X 



Pkt. 4 MM  

Kl. 17.30 

Skolebod – opfølgning Det kan godt lade sig gøre. Lykke er med 

på at sælge til os, men vi på skolen har 

ikke umiddelbart en ressource til at stå for 

salget, planlægningen, salget og styringen 

af boden. 

Louise undersøger Karlskov og vender 

retur. 

Eller kunne vi få hjælpe af frivillige voksne, 

jens og forældre. 

Step 1: der kommer en mail fra 7.-forældre 

om deres ønske om salg hver fredag 

Step2: afvente udspillet og hvordan det går 

Vi tager det op senere. 

 x  

PKT. 5  

17.35 

Skolebestyrelsesvalg - opfølgning, møder i 

kommende skoleår 

Stort tillykke med genvalget og tusinde 

tak for indsatsen fra de ”udgående”. Tak 

for denne gang. 

GOD IDE… Næste gang skal vores 

udmelding om valget være den samme 

dag, hvor der er åbent for at afgive sin 

stemme. 

Datoerne er ok. Ledelsen finder et ekstra 

møde i januar, da det er besluttet at den 

2.10.24 er dialog-møde  

 x  x 

PKT 6  

17.50 

Skoleplan - opfølgning (bilag eftersendes) Søren synes, at skoleplanen godt kunne 

være mere konkret, derfor er det vigtigt 

at arbejde med det pædagogiske arbejde 

i personalegruppen. 

Det er en stor opgave og vigtige 

punkter, som skolen/personalet/eleverne 

skal opnå. 

Kunne Skolen/SFO komme med mere 

konkrete mål for det kommende år, 

måske Skolebestyrelsen kunne give 

input til prioriteringen/målsætningen. 

   

 



 

Pkt. 9 MT  

Kl. 19.25 

Evt.  Poul har deltaget i hele mødet. Det 

har været rart at se og høre hvem 

han er. 

  X 

 

 

Evt. afbud bedes meddelt til:  

Mads Thomsen · Tlf. 2129 2774 - madshthomsen@gmail.com eller  

Mette Mostrup Nymand. Tlf. 2153 9880 - MEMNY@Vejle.dk  

Punkter til kommende møder:  

PKT. 7  

18.10 

Elev trivlsesmåling (bilag eftersendes) Generelt er vi faldet 0,2 pctpoint på 

alle fronter. Men vi arbejder på det. 

Der er mange forhold som har 

forstyrret hverdagen. Vi tænker alle at 

det går fremad og der er et nyt hold i 

ledelsen og personalet er flettet mere 

sammen og der er kommet nye 

personer. 

 

 

 x x 

Pkt. 8 Kl. 

18.20 

Mad Tak det smagte godt x x  

PKT. 9 Kl 

18.40 

Arbejdsplan legeplads (bilag fra MT) Mads Thomsen fremlægger de to forslag. De 

er meget interessante og forskellige. Mads 

mixer de to forslag. 

   

Pkt. 9   

Kl. 18.55 

Dialogprincipper Punktet tages næste gang   X 



• Datoer for næste skoleår  

• Følgende punkter kunne tages op i personalegruppen og bestyrelsen, så det bliver relevant og herefter på hjemmeside 

Fællesarrangementer  

Dialogprincipper  

Følgende kan lægges på hjemmeside nu: strategi for ordblinde samt forældrerådsguide  

• Trivselsmålinger børn  

• Profil for skolen og økonomiske prioriteringer   

• Hvad er det fede ved skolen, valg af skolen – punkter fra elevrådet – høj faglighed - trivsel  

• Efter nytår –input fra indskoling, mellemtrin, udskoling ift. prioriteringer af økonomi, lejrskoler, forældrekørsel, cykle mere • 

Læsebånd – pris, resultat ift. co-timer, 1. punkt efter ferien  

• Video om dialogprincipperne  

• Skole-hjem-samarbejde – punktet færdigbehandles når vi er færdige med dialogvideoen og opdatering af principper • 

Status overgange ift. brobygning: Den gode overgang Bøllen, Skovkanten. Et samarbejde udvikles på.  

Datoer for kommende møder kl. 17.00 – 19.30  

Der er ikke flere møder i skolebestyrelsen i dette skoleår 


